
Komise pro spolkovou činnost a komunitní život 
 

Zápis z 5. jednání komise dne 8. února 2024 
 
Místo konání: Coworkingové centrum 
Přítomni: Marek Jeřicha, Zdeňka Knězů, Magdaléna Voldřichová, Tomáš Bohata, Michal 
Strejček, Adéla Červenková  
 
 
 

Průběh jednání: 
 
Rezignace Evy Bezděkovské 
Komise bere na vědomí rezignaci slečny Bezděkovské a zároveň se pokusí doporučit nového 
člena/členku. 
 
Archiv Černošické společnosti Letopisecké 
Z. Knězů jménem letopisecké komise požádala o zvážení možnosti přesunout své archiválie 
do coworkingového centra, do jedné z místností. 
Úkol pro A. Červenkovou: prověřit výše uvedené u vedení města 
 
Bezpečnost 
Komise doporučuje Radě města konzultovat s vedením Městské policie potřebu vybavení 
(např. balistická ochrana, informační systém apod.) a vzdělání (zdravotnického na konkrétní 
typy pomoci, tematický zaměřený výcvik) v kontextu událostí na FF UK z prosince loňského 
roku. Stejně tak doporučuje, aby radní pro školství obdobné otázky řešil s vedením 
příspěvkových organizací (MŠ, ZŠ, ZUŠ). 
 
Výsledky architektonické soutěže – ZUŠ 
M. Voldřichová informovala členy komise o průběhu a výsledcích architektonické soutěže na 
přístavbu ZUŠ; mj. s díky zdůraznila angažovanost radního, pana Š. Hradilka. 
 
Klubovna v Radotínské 
A. Červenková informovala členy komise o současné situaci týkající se komisí zpracovaného 
návrhu na budoucí podobu objektu. 
M. Strejček upozornil na plánovaný regulační plán dané oblasti. 
 
Základní škola 
Diskuze nad možností rozdělení ZŠ do dvou PO, a výstavby další ZŠ (různá zaměření – sport, 
ekologie, jazyky,…) 
 
MAS Karlštejnsko 
M. Strejček informoval o změnách ve vedení – široké možnosti dotací 
 
 
Další jednání komise se uskuteční dle časových možností členů (koncem března). 

Zapsala: Adéla Červenková 


